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Dan
mladosti
— da, a le
simbolično

Vse več je mladih, ki se otepajo s kočljivo diiemo:
ali sploh še praznovati Dan mladosti - 25. maj ali ne
več. 'In če že, potem kako, s kakšno simboliko,
prireditvami, plakati, obredjem? Štafeti smo do-
končno rekli ne, kar pa seveda še ne pomeni, da je
vsem mladim zamrl sleherni čut za preteklost, za
tradicijo, ali da ne znajo več ceniti dela, ki so ga
nekoč s toliko truda zastavili dragi. Nasprotno, prav
mladi so često najboljši čuvarji naših vrednot, saj ne
vlačijo za sabo nepotrebnega balasta preteklosti, am-
pak izluščijo in ohranjajo le tisto, kar objektivno
koristi sedanjosti in kar bo prišlo prav prihodnosti.
Prav zato njihova beseda nekaj velja tudi pri razreše-
vanju zdajšnjih kriznih težav, s katerimi se otepamo.

Tomaž Dovč, papirničar z Dobrove:
»Vsekakor je prav, da se tradicija Dneva mladosti

dostojno ohranja, a le simbolično, ne več v takšnem
stilu kot prej. Včasih pa je bilo vse skupaj le malo
preveč razkošno. No, mladi tu na Dobrovi letos
gotovo ne bomo preveč bučno praznovali, ampak
bomo raje pomagali pri gradnji novega gasilskega
doma, tako kot smo že zdaj med prvomajskimi praz-
niki. To bo še najbolj koristno, saj je dela še veliko.«

Bojana Bokavšek,, natakarica z Brezovice:
»Včasih so ta dan bolj praznovali kot danes, odkar

je Tito umrl, pa nima praktično nobenega pomena
več. Škoda je le, ker ves tisti denar, ki so ga vsa tista
leta vlagali v razkošna in bučna praznovanja, niso
porabili za kaj bolj pametnega.

Pavel Sušnik, dijak iz Hrastenic:
»Prav je, da so ukinili štafeto, ker je bila predraga.

Ta denar bi lahko dali kam drugam. Proti samemu
praznovanju dneva mladosti pa načelno nimam nič,
saj smo na ta dan prosti pouka. To nikakor ni
zanemarljivo.

Vesna Marina, natakarica iz Podsmreke:
»Po mojetn ni nič narobe, če imamo mladi eno

prireditev ob dnevu mladosti, saj te to edini dan
v letu, ki ga imamo resnično za svojega. Ni pa seveda
potrebno, da je to ravno štafeta. Ta je že odslužila.

Jani Rihar Tatjana Guzelj

A to me sploh ne skrbi preveč. Bolj me skrbi zdajšnja
gospodarska kriza.ki res ne pelje nikamor.

Jani Rihar, dijak z Vrhovcev:
»Tudi sam sem za praznovanje, a le za simbolično,

ne preveč razkošno. Prav je, da so tedaj tudi kaka
športna tekmovanja. V ostalem pa mi Dan mladosti
pomeni samo to, da sem takrat prost, nič več; kake
druge koristi pa od tega nimam.

Tatjana Guzelj, študentka iz Gaberja pri Dobrovi:
»Kaj da mi pomeni dan mladosti? No, to da ima-

mo mladi vsaj en svoj praznik in da smo tedaj prosti.
Vse, kar je bilo poprej, štafeta in vse tisto,pa je bilo
čisto brez veze, saj je samo žrlo velike denarce, dalo
pa nič.
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